
Pares de Vilob� insisteixen a fer la gesti� del menjador i el

Consell no ho permetr�

Ensenyament d�na una setmana per acabar amb l'espai "alternatiu" on

mengen els escolars i trobar-hi una soluci�

Representants dels pares abans d«entrar a la reuni�

del Consell.

VILOBê D'ONYAR | E.BATLLE

La reuni� entre els representants de l'Associaci� de Pares i Mares

d'Alumnes (Ampa) de l'escola Josep Madrenys de Vilob� d'Onyar,

representants del Consell Comarcal de la Selva i el depar tament

d'Ensenyament no ha acabat amb el conf licte pel menjador escolar

del centre sin� que continua ober t.

Despr�s de la trobada el president del Consell Comarcal Rober t

Fauria va deixar clar que malgrat haver acostat postures "en cap

cas el Consell vol renunciar a aquesta compet�ncia" i va destacar

que l'ens comarcal t� com a vocaci� "mancomunar serveis" i el

menjador per tant, no �s una excepci�. Per par t de l'Ampa de

l'escola de Vilob�, el president Carles Fit� va af irmar que si b� havien aconseguit reunir-se amb el president del

Consell com havien exigit, mentre no hi hagi resoluci� del conf licte volen seguir mantenint el seu menjador

alternatiu. I va afegir que tenien l'esperan�a quan van anar f ins a la seu del comarcal que se'ls donaria la gesti�,

el que seria va dir,  "un acte de bona voluntat".

Tot i aquestes dues postures oposades de pares i Consell, de la reuni� s� que en va sor tir un punt de trobada que

consisteix en la creaci� d'una comissi� de seguiment de la problem�tica amb el servei de menjador. I segons el

president de l'ens comarcal servir� per "subsanar les problem�tiques detectades per l'Ampa". Aquestes

consisteixen, com va destacar el president de l'Ampa a "tenir una asseguran�a d'accidents quan els nens i nenes

s�n al pati, una millora de la qualitat del menjar i sobretot, estudiar el tema del preu, perqu� l'actual �s alt i f ins i

tot s'ha cobrat per sobre del perm�s per par t del Consell".

Pel que fa al tema de la comissi�, Fauria va recordar que els t�cnics es posaran a treballar d'immediat per

subsanar la problem�tica perqu� "la situaci� d'aquests dies no pot seguir". I �s que  cal recordar que prop d'un

centenar de nens i nenes han dinat, tutelats pels pares i monitors, en espais fora del recinte escolar: un pub, un

pati privat i ara, mengen el c�tering apor tat per la nova empresa al polivalent del teatre municipal de Vilob�,

despr�s que l'Ajuntament els ced�s aquest espai.

Una setmana per solucionar-ho

Aquesta situaci� de dos menjadors, �s a dir un al centre escolar on hi ha alumnes que dinen amb el menjar de

l'empresa del Consell Scolarest i uns altres, fora i amb l'empresa escollida pels pares no agrada a cap dels

afectats. Tampoc a Ensenyament i per aix�, com va destacar el director dels Serveis Territorials d'Ensenyament

a Girona, Alber t Bayot no deixaran que s'allargui ni es "repeteixi la situaci� de tenir un menjador i un d'alternatiu".

Pel titular d'Ensenyament el que est� passant a Vilob� �s "un espectacle molt poc pedag�gic que s'est� fent amb

90 nens i nenes que veuen que com que els adults no es posen d'acord amb tema organitzatiu, van un dia aqu� i

un all� a dinar".

Per tot aix� va anunciar que  el depar tament d�na "un marge d'una setmana m�s perqu� s'arribin a valorar els

acords de la reuni� i arribin acords" i va afegir que si no, des d'Ensenyament prendran una decisi� per per posar

f i a la situaci�. Amb tot va destacar que, "en cap cas ser� donar la gesti� a l'Ampa, perqu� �s un tema que no

ens correspon a nosaltres". Finalment va voler remarcar que des que Ensenyament fa uns anys va delegar les



compet�ncies als Consells i que els que tenen la potestat per fer la gesti� o b� donar-la als pares; i no pas que

sigui una Ampa que es cregui que la pot fer".
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